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Kapelka mladíčků ze Šternberka, o níž se již nějaký ten rok mluví a ví, letos sbírá jednu cenu za
druhou. Ve své kategorii vyhráli celorepublikové finále Dětské Porty, první místo si nenechali
ujít i na finále Folkového kvítku na Konopišti. Po soutěžním vystoupení na Kapličce se museli
vrátit na děkovačku, jak se líbili, divácká přízeň jim přinesla Krtečka za 3. místo. Vojta Nosek
(housle), Jirka Kráčmar a Michal Kluka (kytary) a Pepa Janoušek (bicí), instrumentálně velmi
zdatné kvarteto nyní již s vlastní tvorbou nacházející inspiraci v domácí lidové písni či irských
motivech, na scéně moc řečí nenadělá. Na krtečkovské anketní otázky stručně odpovídal Vojta
Nosek.

1)      Už jste oslavili Krtečka a jak?

  

Deset strun ze šestnácti v akci

foto: Ivan Bllemby Krejza ©

Už jsme ho oslavili, hlavně v rodinném kruhu, a sami se sebou.

2)      Věřili jste, že Krtečka získáte?

My jsme strašní optimisté. Věřili, věřili, ale nedoufali jsme. A víc jsme začali věřit, když za námi
začali chodit lidé a kapely, které docela uznáváme a říkali, že jsme nezahráli špatně.

3)      Podle jakých kritérií jste vybírali soutěžní písničky?
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Vzali jsme hlavně v potaz to, že hrajeme pro lidi, protože Krteček je divácká soutěž, a postavili
jsme výběr na písničkách pro ně.

4)      Jak s Krtečkem naložíte?

Určitě si ho doma vystavíme a nějak to zpeněžíme. (smích)

5)      Proč jste se do Konkursu Zahrady přihlásili?

Přihlásili jsme se proto, abychom se zviditelnili.

6)      Zaujal vás na Zahradě někdo zvlášť významně?

Nemohu mluvit za celou kapelu, ale mně například na scéně Zámek zaujalo Hořký kafe, a
jinak? Ještě není konec, takže?

7)      Jak bys charakterizoval hudbu, kterou děláte?

Nás hlavně hudba baví. Nevím. Ani bych neřekl, že nějak extra vykrádáme lidovky,
samozřejmě, inspirují nás, líbí se nám, ale já nerad hudbu škatulkuju.

8)  Máte v plánu natočit CD?

Pořád o něm mluvíme a snad konečně už na tom začneme pracovat.
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9)      Kde vás diváci mohou ještě letos v létě slyšet? A kde mohou získat další informace?

19. srpna na Dřevohostickém folkáči v Dřevohosticích, poslední srpnový víkend na
Mohelnickém dostavníku a 16. září na Bruntálském Indiánském létě. Stránky ještě nemáme, ale
podobně jako na CD - pracujeme na nich.

Vojtovi jsem poděkovala a kapele ještě jednou poblahopřála k diváckému úspěchu na Zahradě.
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